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Närvarande styrelseledamöter:   
Director  Göran Cedlind (GCe) 

Assistant Director Tommy Löhr  (TL)   

Treasurer  Kenneth Jensen (KJ) 

Secretary  Göran Carlsson (GCa) 

Activities Officer Joakim Arnborger (JA)   

 

Frånvarande styrelseledamöter:  
Ladies of Harley Officer Birgitta Lilja (BL)  

Head Road Captain vakant 

 

Tid: 2006-08-21, kl 18.00-20.30. 

Plats: H-D City på Sveavägen i Stockholm. 

 

1. Inledning. 

GCe hälsade oss välkomna och vi antog dagens agenda. 

 

2. Info från valberedningen. 

Varken Pekka eller PO kunde närvara. GCe hade fått lite info från deras pågående arbete där flera 

styrelsemedlemmar och funktionärer ställer upp för omval, dock har GCe avböjt att fortsätta som 

director, tveksamt hur det blir med BL. 

 

3. Genomgång av föregående protokoll från styrelse-, funktionärs- och medlemsmöte. 

 Svart vitrinskåp skall inhandlas till butiken för förvaring av våra chapterprylar, GCe tar över 

ansvaret för detta. 

 Inget övrigt att behandla. 

 

4. Info från Director. 

 H.O.G. Rallyt på Djurö kommer att lämna ett överskott på ca. 30 000:-. Efter en brakmiddag för 

frivilliga som ställde upp skall resterande peng delas lika mellan de 3 chaptren enligt vårt avtal. 

Djurönäset är preliminärbokat till 2008. Alla tre arrangerande chapter har gjort ett bra jobb och var 

nöjda liksom besökarna. 

 GCe har lämnat lite förbättringsförslag på vår hemsida till Svempa. Bl.a. måste fotoalbumet 

förbättras. GCe följer upp med Svempa. 

 

5. Rapport från respektive officer. 

 KJ redogjorde för kassaboken, god ekonomi råder, för tillfället har vi 69 600:- i kassan vilket 

inkluderar charity på 22 100:-. Innestående varuvärdet i shopen är 42 500:-. Årets resultatbudget 

visar att vi kommer att gå i stort sett plus/minus noll. 

 TL rapporterar att nya medlemmar tillkommer hela tiden, för tillfället har vi 211 medlemmar som 

betalt in chapter-avgiften varav två är hedersmedlemmar. 10-12 medlemmar väntar på nytt 

medlemskort. 

 JA stämmer av återstående lördagsturer med respektive Road Captains. 

 GCe kollar upp starttiden för Kilafors, lite sent med avfärd kl. 14.30, bör tidigareläggas. 

 Gca inget att rapportera. 

 

6. Förslag till Charity mottagare. 

Tre förslag lades fram, Situation Stockholm, Frälsningsarmén och Stadsmissionen. 
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Beslutades enhälligt att årets charity skall uppgå till 20 000:- och gå till verksamheten Situation 

Stockholm för att hjälpa dom hemlösa. Charityrunnet blir den 30 september. JA arrangerar mottagande 

och pr för oss med Situation Stockholm. 

 

7. Avstämning inför medlemsmötet den 4/9. 

Dagordning i stort sett lika tidigare, avslutas med filmvisning från H.O.G. Rallyt på Djurö. 

GCe bokar fika för 40 personer på H-D båten. Efterlystes mindre formell form och mer mingel. Vi 

pushar också för kvarvarande aktiviteter i år. 

 

8. Övriga frågor. 

 Årsmötet med tillhörande party skall subventioneras tack vare vår goda ekonomi. Budget för 

årsmötet är satt till max 15 000:-. Ett bra band skall bokas som får kosta max 8 000:- övrigt går till 

subventionering av maten, varje deltagare betalar 100:-. Styrelsen bokar band. Ev via PO. 

 Ny gästmedlem från Italien ansöker om medlemskap, beslutades att han betalar 20€. GCe skickar 

mail på engelska med uppmaning att skicka betalning i ett kuvert. 

 

9. Nästa möte. 

Styrelsemöte den 25 september kl.18.00, plats meddelas senare. Fokus för detta möte är förberedelser 

inför årsmötet med bl a utskick av kallelse och verksamhetsberättelse till medlemmarna. 

 

10. Att-göra-lista 

 

Aktivitet Ansvarig Färdigt den Status den 

Bojen uppdras att beställa nya T-shirts 

med nya loggan + pejla intresset för 

BUFF. Han ska också stämma av med 

H-D City om vad dom kan sälja. 

Bojen som får 

uppdraget av GCe 

Snarast GCe meddelat Bojen  

via mail 4 april-06. 

KLART. 

Påminnelse skickas ut senast vecka 15 

till chapter-medlemmar som inte betalat 

internationella HOG-avgiften 

TL Senast v 15 2006 Klart. Tommy påminner 

löpande nya medlemmar 

som inte har ok SE-nr. 

KJ fick i uppdrag att göra en 

kostnadsbudget för innevarande 

verksamhetsår 

KJ Snarast Klart 

KJ skall lämna in deklaration av idéell 

förening till Skatteverket 

KJ Senast 2/5-06 Klart 

Vi skall ”pusha” för våra aktiviteter på 

medlemsmötet den 10 april. 

Alla 10/4-06 och under 

hela säsongen. 

Löpande på varje 

medlemsmöte. 

Vi skall inhandla ett svart vitrinskåp att 

ställa på H-D City för våra 

Chapterprylar. 

BL Snarast GCe tar över ansvaret. 

En uppdaterad aktivitetskalender till 

anslagstavlan på H-D City 

Gca Snarast + löpande 

uppdatering 

Klart 

Återstående lördagsturer stäms av. JA Snarast  

Tidigarelägg starten till Kilafors 1/9 GCe Snarast Klart 

Bokning av nästa medlemsmöte på HD-

båten 

GCe Snarast Klart 

Arrangera charity-mottagande och pr 

för oss med Situation Stockholm 30/9 

JA Snarast  
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Inbjudan på engelska till italienare som 

sökt medlemskap 

GCe Snarast  

Komplettering av hemsidan med 

Svempa 

GCe Snarast  

Stängning av aktiviteterna och 

fördelning av överskott från Sweden 

National H.O.G. Rally 2006 enligt 

separat avtal 

GCe Senast 31/10-06  

 

 

 

Vid tangenterna 

Göran Carlsson, Secretary 

 

Justeras 

Göran Cedlind. Director 


